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Introduktion 
Hej igen, og tak for sidst til alle de der var med til at gøre årets store gadefest til en fornøjelig oplevelse.  

Her får i nogle små opdateringer på bestyrelsen igangværende aktiviteter, samt lidt almen information. 

Legeplads på rotunden 
Vores forhåbninger om at arbejdet med etablering af legeplads kunne gøres færdig til denne ”sommer-

legesæson” blev desværre ikke indfriet. 

Kommunens behandlingstid var længere end vi havde fået forhåndstilkendegivelse på, og derfor kunne vi 

ikke lade Copla Legepladser begynde i juli. Heldigvis er alle formalia nu på plads, og som de fleste nok har 

bemærket, har vi nu en fantastisk legeplads placeret midt på rotunden ☺.  

 

Vi holdt officiel indvielse 3/10, og det var fedt at se så utrolig mange møde op til lidt hygge i teltet, specielt 

det dårlige vejr taget i betragtning. Vi tolker det som en tilkendegivelse af, at mange har ventet længe på, 

at legepladsen endelig blev virkelighed. 

Se iøvrigt en stribe billeder fra dagen på: 

http://www.hoejdedraget.com/data_components/pictures/2009_legeplads/index.html (hvis nogen har 

tilføjelser, kan de kontakte Ole Thomassen for aftale om at lægge flere billeder op). 



 

OBS: Visse områder på legepladsen står med nysået græs, og er hegnet ind med markeringstape. Vi 

henstiller til, at alle forældre forklarer børnene at disse områder er off limits, da vi ellers risikerer at 

måtte betale for en omsåning til foråret. 

De grønne områder 
Aftalen omkring overtagelse af fællesarealerne fra kommunen er nu underskrevet af begge parter. 

I aftalen indgik et beløb som kompensation for konkrete mangler i arealernes nuværende tilstand. Vi kigger 

på anvendelse af dette beløb i forbindelse med vores dialog med Unika Haver (sådan at vi både kigger på 

’førstegangs-aktiviteter’ samt langsigtet vedligehold). 

Det er oplagt allerede nu, at vedligehold af arealerne bliver langt den største enkeltpost i vores forening de 

næste mange år. Bestyrelsen forhandler aftaler på plads, som siger efter det bedst mulige kompromis 

mellem kvalitet og udgifter. Vi ønsker at have et højt niveau på fællesarealerne for at sikre Højdedragets 

position som et pænt og gennemført område, men selvfølgelig skal det ske økonomisk forsvarligt. 

Vi har allerede nu flere kandidater i spil til den praktiske udførsel af vedligeholdelsen. Hvis nogen kender 

firmaer som vil byde ind på opgaven, kan de kontakte bestyrelsen. 

Husdyr 
Bestyrelsen har modtaget konkrete klager over løsgående husdyr i området. Vi vil selvfølgelig henstille til, 

at foreningens ordensregler og vedtægter følges på dette punkt, så vi undgår at skulle formalisere 

eventuelle disputter. Samtidig opfordrer vi til en åben og direkte dialog, de steder hvor det pågældende 

dyrs ejer er kendt. 

Se i øvrigt: http://www.hoejdedraget.com/data_components/Vedtaegter_27032008.pdf.  



Arbejdsweekend 
Sæt allerede nu et kryds i kalenderen den 14/11, hvor vi forsøger os med en fælles grøn arbejdsdag. 

Formålet er at forskønne rotunden efter legepladsens etablering, og vi håber at rigtig mange har lyst til at 

hjælpe med dette værdige projekt. Der vil komme mere information omkring tilmelding, tid, og mødested i 

særskilt mail. 

Festudvalg 
Ovenpå den fornemt arrangerede gadefest, har vi hørt fra nogle stykker, som gerne vil forsøge at tage 

udfordringen op, og skabe et lige så godt arrangement til næste år. Der er dog stadig brug for hænder og 

hoveder, så alle der er interesseret i en post i udvalget, kan kontakte Morten Køhler. Første opgave bliver at 

stable en fastelavnsfest i Stubhuset på benene – udvalget kaldes sammen første gang i januar. 

 

Fortsat godt efterår og mange venlige hilsner fra bestyrelsen: 

 

Uffe Juul Jensen (formand)   ujj@hf-transport.dk  

Anita Sauer (Næstformand)   iansa@rebild.dk 

Lone Skov Bomberg (Kasserer)  LNJ@ncc.dk  

Ole D. Thomassen (Sekretær og Webmaster) ole@familien-thomassen.dk  

Henning Thygesen   thygesenhm@mail.dk  

Morten Lindequist Køhler   morten@sirians.com  

  



PS. Oktober måneds smil:  
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